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PROTOKÓŁ

Z POSIEDZENIA  WSPOLNEGO

KOMISJI  RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  IO października  2022  r.

Ad.  1.  Otwarcie  komisji  i stwierdzenie  quorum.

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  -

Jacek Pieprzyk  o godzinie  14.00  otworzył  posiedzenie  wspólne  Komisji  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego  i powitał  radnych,  Wicestarostę  Nowotomyskiego  - Marcina  Brambora,

Przewodniczącą  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  -  Renatę  Gruszkę,  Sekretarza  Powiatu  -  Ewę

Bąbelek,  Skarbnika  Powiatu  - Barbarę  Golon,  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Usług

Wspólnych  w Nowym  Tomyślu  -  Marka  Nyćkowiaka  oraz  pracownika  Biura  Obsługi  Rady i

Zarządu  Powiatu.

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

poprosił  członków  komisji  o potwierdzenie  swojej  obecności  drogą  elektroniczną.

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

poinformował,  że na sali obecnych  jest  15  członków  komisji  i stwierdził  quorum.

Nieobecni:  Starosta  Andrzej  Wilkoński,  Radny  Konrad  Drąg,  Radny  Krzysztof  Pacholak.

Listy  obecności  członków  poszczególnych  komisji  stanowią  załącznik  nr 1 do protokołu.

Ad.  2. Analiza  materiałów  na sesję  i zaopiniowanie  projektów  uchwał.

a)  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  w okresie  międzysesyjnym.

Przewodniczący  Komisji  poinformował,  że materiały  zostały  przekazane  radnym  w

wersji  elektronicznej  i zapytał,  czy do sprawozdania  są pytania?

Radny  Sylwester  Kamyszek  odniósł  się  do posiedzenia  Zarządu  z dnia  28 września  br.

punktu  2 i zapytał,  na jakim  etapie  jest  zmiana  produkcji  z bydła  mlecznego  na bydło  opasowe

w Zespole  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w Trzciance?

Sekretarz  Powiatu  poinformowała,  że ZSRCKU w Trzciance  przekazało  biznesplan

związany  ze zmianą  profilu  produkcji.  Sekretarz  dodała,  że podjęte  działania  w sprawie

przekształcenia  produkcji  są na początkowym  etapie.
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Dyrektor  PCUW  poinformował,  że głównym  powodem  zmiany  profilu  produkcji  jest

problem  kadrowy.  Dyrektor  dodał,  że biznesplan  zostanie  poddany  analizie  i będzie  omawiany

na posiedzeniu  Zarządu  Powiatu.

Radny  Sylwester  Kamyszek  zapytał,  czy  punkty  nieodpłatnej  pomocy  prawnej

funkcjonują  na terenie  każdej  gminy  w Powiecie  Nowotomyskim?

Wicestarosta  oznajmił,  że punkty  nieodpłatnej  pomocy  prawnej  działają  w każdej

gminie.  Punkty  są obsługiwane  przez  radców  prawnych  Okręgowej  Izby Radców  Prawnych,

adwokatów  Okręgowej  Rady  Adwokackiej  lub organizację  pozarządową.

b) Sprawozdanie  z działalności  szkół  i placówek  oświatowych  w Powiecie  Nowotomyskim.

Funkcjonowanie  szkół  i placówek  oświatowych  niepublicznych.

Przewodniczący  Komisji  poprosił  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych

o zabranie  głosu.

Dyrektor  PCUW  poinformował,  że radni  otrzymali  materiały  opisowe  do sprawozdania

w wersji  elektronicznej.  Dyrektor  dodał,  że na najbliższej  sesji Rady Powiatu  sprawozdanie

będzie  przedstawione  w formie  prezentacji.  Prezentacja  będzie  zawierać  bieżące,  kluczowe

kwestie  oraz  kierunki  działania  na  najbliższe  lata  w  sprawie  naboru  do  szkół oraz

funkcjonowania  jednostek  oświatowych.

c) Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej

Województwu  Wielkopolskiemu.

Przewodniczący  zapytał,  czy do ww.  projektu  uchwały  są pytania?

Pytań  nie było.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie  celem  zaopiniowania.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa:

Wyniki  głosowania

ZA: 9, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECN1:3

Wyniki  imienne:

ZA (9)

Marcin  Brambor,  Maria  Galas, Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Władysław  Napierała,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc, Marek  Wichtowski

NIEOBECNI  (3)

Konrad  Drąg,  Krzysztof  Pacholak,  Andrzej  Wilkoński

Członkowie  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego:

Wyniki  głosowania

ZA: 7, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (7)

Marcin  Brambor,  Adam  Frąckowiak,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew

Markowski,  Edwin  Pigla,  Marek  Wichtowski

NIEOBECNI  (1)

Andrzej  Wilkoński
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Członkowie  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej:

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (8)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Adam  Frąckowiak,  Dorota  Kaczmarek,  Ireneusz  Kozecki,

Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz

NIEOBECNI  (1)

Konrad  Drąg

Członkowie  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

d) Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2022.

Przewodniczący  Komisji  poprosił  Skarbnika  Powiatu  o zabranie  głosu.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w celu  dostosowania  do potrzeb  wynikających  z

realizacji  budżetu  dokonuje  się zmian  w planach  budżetowych:

- Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

- Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  w Nowym  Tomyślu,

- Zespołu  Szkół  nr  1 w Nowym  Tomyślu,

- Zespołu  Szkół  nr  2 w Nowym  Tomyślu,

- Zespołu  Szkół  nr  1 w Zbąszyniu,

- Specjalnego  Ośrodka  Szkolno-Wychowawczego  w Zbąszyniu,

- Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w Trzciance,

- Poradni  Psychologiczno-Pedagogicznej  w Nowym  Tomyślu,

- Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu,

- Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym  Tomyślu,

- Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej  w Nowym  Tomyślu.

Pani  Skarbnik  omówiła  poszczególne  zmiany.

Radna  Maria  Galas  odniosła  się  do zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  i

poprosiła  Skarbnik  Powiatu  o wyartykułowanie  nowych  zadań,  które  znalazły  się w projekcie

ww.  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2022.

Skarbnik  oznajmiła,  że w  ww.  projekcie  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  są jedynie

wprowadzone  zmiany  w zadaniach.  W treści  uzasadnienia  do projektu  uchwały  w sprawie

uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  wkradł  się  błąd,  który  zostanie

usunięty.

Radny  Ireneusz  Kozecki  zapytał,  czy zwiększenie  planu  dochodów  budżetowych  w

dziale  756 o kwotę  6.076.607,20  zł jest  w stanie  zrównoważyć  koszty  inflacji,  koszty  stóp

procentowych  oraz  koszty  energiii  gazu?

Skarbnik  poinformowała,  że  ustawodawca  podaje,  iż powyższa  kwota  jest

wyrównaniem  z tytułu  podatku  dochodowego,  natomiast  Powiat  otrzymuje  co miesiąc  1/12  z
planu  przewidzianego  na 2022  rok.

Radny  Ireneusz  Kozecki  zapytał,  na jaki  cel zostaną  przeznaczone  środki  w kwocie

35.000,00  zł w Powiatowym  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu?
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Skarbnik  poinformowała,  że środki  zostaną  przeznaczone  na wydatki  bieżące,  tj.  usługi

transportowe  w związku  z przewozem  dzieci  i młodzieży  na zawody  sportowe,  usługę

zabezpieczenia  medycznego  podczas  zawodów  sportowych,  podwyżki  cen  za odprowadzanie

ścieków  oraz  wymianę  filtrów  wentylacyjnych  w budynku  PCS w Nowym  Tomyślu.

Radny  Ireneusz  Kozecki  zapytał,  czego  dotyczy  wniosek  Kierownika  Wydziału

Administracyjno-0rganizacyjnego  i Zarządzania  Kryzysowego?

Skarbnik  poinformowała,  że wnioskowane  środki  zostaną  przeznaczone  na montaż

drzwi  oraz  koszty  związane  z obsługą  prawną.

Sekretarz  Powiatu  poinformowała,  że drzwi  zostaną  zamontowane  obok  kancelarii

Starostwa  Powiatowego,  która  znajduje  się na parterze  w budynku  C.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie  celem  zaopiniowania.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa:

Wyniki  głosowania

ZA: 9, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECN1:3

Wyniki  imienne:

ZA (9)

Marcin  Brambor,  Maria  Galas,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Władysław  Napierała,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc,  Marek  Wichtowski

NIEOBECNI  (3)

Konrad  Drąg,  Krzysztof  Pacholak,  Andrzej  Wilkoński

Członkowie  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego:

Wyniki  głosowania

ZA: 7, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (7)

Marcin  Brambor,  Adam  Frąckowiak,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew

Markowski,  Edwin  Pigla,  Marek  Wichtowski

NIEOBECNI  (1)

Andrzej  Wilkoński

Członkowie  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej:

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (8)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Adam  Frąckowiak,  Dorota  Kaczmarek,  Ireneusz  Kozecki,

Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz

NIEOBECNI  (1)

Konrad  Drąg

Członkowie  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.
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e) Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej

Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2022  - 2033.



Przewodniczący  Komisji  zapytał,  czy do projektu  uchwały  są pytania?

Nikt  się  nie zgłosił.

Przewodniczący  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie  celem  zaopiniowania.

Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa:

Wyniki  głosowania

ZA: 9, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, N1EOBECN1:3

Wyniki  imienne:

ZA (9)

Marcin  Brambor,  Maria  Galas, Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Władysław  Napierała,  Edwin  Pigla,  Adam  Pilc, Marek  Wichtowski

NIEOBECNI  (3)

Konrad  Drąg,  Krzysztof  Pacholak,  Andrzej  Wilkoński

Członkowie  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i Rolnictwa  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

Komisja  Budżetowa  i Rozwoju  Gospodarczego:

Wyniki  głosowania

ZA: 7, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (7)

Marcin  Brambor,  Adam  Frąckowiak,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew

Markowski,  Edwin  Pigla, Marek  Wichtowski

NIEOBECNI  (1)

Andrzej  Wilkoński

Członkowie  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

Komisja  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej:

Wyniki  głosowania

ZA: 8, PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA (8)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Adam  Frąckowiak,  Dorota  Kaczmarek,  Ireneusz  Kozecki,

Jacek  Pieprzyk,  Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz

NIEOBECNI  (1)

Konrad  Drąg

Członkowie  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej  jednogłośnie

pozytywnie  zaopiniowali  ww.  projekt  uchwały.

f)  Informacja  Przewodniczącego  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  oraz  Starosty

Nowotomyskiego  o złożonych  oświadczeniach  majątkowych  za 2021  rok.

Przewodniczący  Komisji  poinformował,  że informacja  o złożonych  oświadczeniach

majątkowych  za 2021  rok  zostanie  odczytana  na  najbliższej  sesji  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego.

Ad.  3. Wnioski  i opinie  Komisji.

Przewodniczący  Komisji  zapytał,  czy ktoś  chce  zabrać  głos?
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Radny  Sylwester  Kamyszek  poinformował,  że  trwają  prace  remontowe  drogi

powiatowej  na odcinku  Róża  -  Nowy  Tomyśl.

Ad.  4. Sprawy  różne.

Przewodniczący  Komisji  zapytał,  czy  ktoś  chce  zabrać  głos?

Radna  Maria  Galas  podziękowała  za realizację  wniosku  w sprawie  remontu  drogi  przy

ul.  Dworcowej  w  Wojnowicach.  Radna  zwróciła  uwagę  na  niewielkie  uszkodzenie

mechaniczne,  które  należałoby  naprawić.

Radny  Zbigniew  Markowski  zapytał  Przewodniczącej  Rady Powiatu,  czy planuje

zorganizować  sesję  w  listopadzie  br.?

Przewodnicząca  Rady  odpowiedziała,  że sesja  jest  wstępnie  planowana  na 16  listopada

br.

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

podziękował  wszystkim  za udział  w posiedzeniu  wspólnym  Komisji.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  zakończył  posiedzenie  Komisji.

Przewodniczący

Komisji  Edukacji,  Zdrowia,

Sportu,  Kultury  i Polityki  Społecznej

Jacek  Pięprzyk

Przygotował(a):  Patrycja Dembniak

Przygotowano  przy  pomocy  programu  eSesja.pl
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